
 
Z  A  P  I  S  N  I  K 
 
6. SEJE  SVETA KRAJEVNE SKUPNOSTI RAVNICA  
 
Datum, 28.10.2020 
 
 

Prisotni člani sveta KS Ravnica na seji: 
ALEŠ DUGULIN, ERIKA PODGORNIK – RIJAVEC, LUKA DUGULIN, RADOŠA ČEČKO - FAGANELJ. 
 
Opravičeno odsoten: MAJA BENKO, ZLATKO ŠULIGOJ, ANDRAŽ FILIPIČ 
                     
Zapisnik  vodi: ALEŠ DUGULIN 
Seja se prične ob 19.15 uri. 
 

01  
 

Prisotni so soglasno potrdili dnevni red seje in zapisnik 5. seje sveta KS Ravnica. 
 

02. 
Predsednik je predstavil proračunsko kartico KS Ravnica. Po seznanitvi in pregledu odhodkov po 
prejšnji seji so svetniki potrdili stanje odhodkov. 

 
03. 

Nadaljevanje seje je teklo v predstavitvi prošnje Društva Slovenija Rusija, v zvezi z postavitvijo 
spominske plošče Štefanu Široku na fasado doma krajanov. 
Prisotni člani sveta so soglasno sprejeli sklep, da to obeležje ne sodi na fasado Doma krajanov. Zato 
predlagajo, primernejšo lokacijo za postavitev obeležja na zidu vaškega pokopališča.   
 

04. 
Člani sveta so se seznanili s dopisom podjetja Vodovodi in kanalizacija, ki navaja prijavo neznanega 
povzročitelja spuščanja nedovoljenih snovi v kanalizacijo. 
Sprejet je bil sklep, da se mora stvar raziskati na nivoju ustreznih inšpekcijskih služb, zaradi 
nedopustnega ravnanja posameznikov v krajevni skupnosti. 
  

05. 
V tej točki smo obravnavali prošnjo g. Šušmelj Dušana, da se mu poda mnenje v zvezi z staro cesto, ki 
povezuje njegove parcele iz smeri Trnovega v Sedovec. 
Po razpravi je svet KS Ravnica soglasno sprejel sklep, da se mora stare poti, ki vodijo v Sedovec iz smeri 
Trnovega ohraniti, zaradi namenske uporabe zemljišč. Vse spremembe, ki se bodo zgodile kot 
posledica širitve bližnje državne ceste, pa se morajo upoštevati tako, da ne bo motena služnost stare 
ceste, ki vodi do parcel lastnikov. 
  
 

06. 
Glede proračuna KS Ravnica v leto 2021 je svet KS Ravnica razpravljal in sprejel sklep, da se vse 
proračunske postavke ohranijo na nivoju proračuna za leto 2020, razen postavke investicije in 
investicijsko vzdrževanje /35110/. 
V tej postavki bi potrebovali 12.000,00 EUR  in sicer, 10.000,00 EUR za postavitev keramike na ploščad 
betonskega dvorišča pri Domu krajanov , 1.000,00 EUR  za rekonstrukcijo električne instalacije v Domu 



krajanov in gostinskem lokalu, ki je v lasti KS in 1.000,00 EUR za nujna vzdrževalna dela na vodnem viru 
v Ravnici. 
 

07. 
 
V točki razno so svetniki postavili vprašanje v zvezi z ureditvijo žarnega pokopališča. Predsednik sveta 
je seznanil svetnike, da je investicija planirana v letu 2021 in bo realizirana s strani občine. 
 
 
 
Seja je zaključena ob 21,40 uri. 
 
 
 
 
                                                                                                           PREDSEDNIK SVETA KS RAVNICA 
                                                                                                                    ALEŠ DUGULIN 


